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Nudge nudge. Förra året ställde jag mig i kö för en elbil. 
Den skulle levereras i maj och min gamla dieselfossil 
såldes. Dessvärre kom ingen elbil och leveranstiden 
flyttades fram. Under tiden laddade jag motvilligt ner en 
bilpoolsapp, inte riktigt min grej. I september dök elbilen 
upp men efter fem månaders bildelande framstod idéen 
att äga en egen bil som smått absurd. Att dela bil med 
andra var otroligt mycket smidigare än vad jag hade 
kunnat ana.

Så är det med det mesta. Man behöver en liten knuff 
eller två för att ändra sina ingrodda vanor.
 
Samma sak hände mig när vänner o bekanta började 
elcykla. Jag orerade friskt om att själva idén med att cykla 
är att röra sig och få fart på blodomloppet.
Mitt i en raljant ironisk kommentar bad vännen mig att 
vänligen men bestämt att hålla klaffen och testa hennes 

elcykel. Efter mindre än en sekund var jag frälst. Vilken 
frihetskänsla!
 
Cykeln som är världens bästa uppfinning har fått en 
konkurrent, elcykeln. Man får faktiskt motion, man 
kommer långt, man upplever världen och man hejar på 
andra cyklister och gångtrafikanter. Alla städer med lite 
självaktning bör ha stadscyklar som allmänheten kan 
dela.
 
Nu väntar lata lediga dagar, en bra tid att bryta vanor, 
komma ur den vardagliga lunken, se nya platser, testa nya 
smaker, träffa nya människor. Nudge nudge.

MAGNUS RUNESSON
Samhällsbyggnads- & näringslivschef

i Katrineholms kommun

Delad glädje är dubbel glädje
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Katrineholm utgör navet bland 
ett nät av Byggelements anställda 
och fabriker. Bolaget är nationellt 
marknadsledande och satsar stort 
på tillväxt genom teknisk utveckling. 
Två nya enheter ska etableras och 
omsättningen ska öka med upp till en 
halv miljard. Något som Tobias Rönje, 
tillika ny vd, ska ansvara för.

–  Jag vill utveckla Byggelement 
så mycket jag bara kan i alla dess 
delar. Fokuset är att fylla våra 
fabriker. Så att vi inte behöver minska 
utvecklingen och kan fortsätta driva 
hållbarhetsarbetet med vår ECO-
Prefab framåt, säger Tobias. 

Han kommer närmast från 
rollen som vice VD och är en 
internrekrytering när tidigare vd:n 
går vidare inom Peabkoncernen. 
Dessförinnan har han arbetat 
större delarna av sitt liv inom 

försäljning, framför allt inom mur- 
och putsmaterial, bland annat som 
försäljningschef på Finja Betong. Han 
beskriver sig som envis, driven och 
engagerad.

– Jag trivs med att lyckas att nå 
mål. Men även hjälpa andra att nå 
målen och brukar få feedback att jag 
är engagerad i både affären och den 
personliga utvecklingen.

En framgångsfaktor som Tobias själv 
lyfter fram är värdet av ett coachande 
ledarskap och mentorer. Han har själv 
haft flera personer som varit ett stöd 
genom hans karriär. Något han också 
bygger en del av sin ledarskapsfilosofi 
på.

– En sak jag lärt mig är att hantera 
rädslan för att misslyckats. Det är 
något som också stärkt mitt eget 
självförtroende.

Tobias Rönje startade som betongarbetare men gick över till 
försäljning när byggbranschen krisade under nittiotalet. Med 
en gedigen materialkunskap och en hel del dokumenterade 
försäljningsresultat tar han nu över som ny vd för Byggele-
ment. Företaget startades av Peabkoncernen och är 
specialiserade på att tillverka element av betong till framför 
allt byggnader.

”Vi ska behålla
förstaplatsen och 
inte slappna av”

Han ska öka omsättningen genom ett starkt 
ledarskap, automation och fler framtidsmaterial

500
Betongens historia sträcker 
sig långt tillbaka i tiden, och 
redan så tidigt som 500 
år f.kr. använde etrusker i 
Italien materialet. Under ett 
par århundraden f.kr. till ett 
par århundraden e.kr hade 
betongen sin storhetstid och 
användes till alla typer av 
byggen. Som exempel kan 
nämnas amfiteatrar, broar, 
hamnar och bostadshus. 
Många av de gamla byggnads-
verken finns kvar att beskåda 
än idag.
(Fakta: Betongföreningen)
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Vi frågar såklart om ett exempel på 
när han implementerat filosofin. Han 
berättar engagerat om glädjen i att 
ge fler chansen och låta andra växa. 
Bland annat när de satsat på personal 
genom hur de fyllt de vakanser som 
uppstått när Tobias eller andra fått 
utökade ansvarsområden. 

– Jag gillar att bygga på de 
personerna som finns och som har 
kompetens, vilja och driv. Har man de 
egenskaperna, då kan man lyckas bra 
oavsett. Nu har vi till exempel utökat 
min tidigare roll som försäljningschef 
till två försäljningsområdesansvariga 
vilket även är en satsning för att 
kunna växa framåt.

Planen är att Katrineholm ska 
fortsätta vara det strategiska 
centret för verksamheten. När en 
ny enhet öppnar i Ucklum så är det 

personalen i Katrineholm som åker 
ner och utbildar ny personal. Vilket 
även Tobias påpekar är ett sätt för 
nuvarande personal att uppdatera 
sig i det senaste styrsystemet eller 
maskinparken. Med de två nya 
enheterna hoppas man kunna säkra 
en adderad omsättning om cirka 
400–500 mkr. Lokalt kommer man 
fortsätta investera i nya lösningar och 
även den funktion för forskning och 
utveckling som man etablerat.

– Utifrån ett minskade bostads-
byggande så kikar vi på hur vår 
kompetens och teknik skulle 
kunna producera nya produkter, 
exempelvis lösningar för infrastruktur. 
Ett betongelement kan vara ett 
bullerplank, större väggelement för 
en bro eller en markplatta. Hittar vi en 
ny marknad vill vi gärna kolla på nya 
investeringar.

80
Normal betong består 
av ca 80 procent berg 
(sand, sten eller grus), 
14 procent cement och 
6 procent vatten.
(Fakta: Betongföreningen)
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Hittar vi en ny marknad 
vill vi gärna kolla på nya 
investeringar.”

Byggelement är ledande inom 
klimatförbättrade betongelement. 
Man driver aktivt utvecklingen framåt, 
investerar stort och har två nya typer 
av betongblandningar. Material där 
en restprodukt från stålindustrin 
används som bindemedel, och 
till viss del ersätter cementen i 
betongblandningen, vilket avsevärt 
sänker klimatavtrycket. Målet är att 
kunna få fram en helt klimatneutral 
produkt.

– Vi vill fortsätta vara ledande inom 
hållbarhet och kvalitet. Lyckas man 
med det så kommer verksamheten 
må bra och vi kommer att ha 
saker att producera. Vi ska behålla 
förstaplatsen och inte slappna av. 

Vi fortsätter att prata om 
bolaget, branschen och den ibland 
konservativa miljön. Tobias tror att 

både Byggelement, och fler andra 
företag med dem, kommer etablera 
tydligare specialistfunktioner. Idag 
arbetar exempelvis flera personer 
från införsäljning och projektering 
ändå fram till implementering. Framåt 
krävs både mer kompetens och nya 
arbetssätt.

– Vi måste vara snabba och parera. 
Testa saker i mindre skara, när det är 
bra kan vi fortsätta och skala upp. När 
det inte funkar får vi tänka om. Vilket 
är viktigt både avseende automation, 
teknik och hållbarhet. 

– Det finns en styrka att vara 
en del av Peab med massvis av 
utbildningsmöjligheter. Samtidigt har 
Byggelement en utmaning i och med 
den nya tekniken. Där vi behöver mer 
utav en industriell kompetens i stället 
för en mer klassisk byggbakgrund.

En del av den satsningen är att man 
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har anställt en expansionschef. En 
tjänst som fokuserar på utveckling av 
bolagets fabriker och implementera 
den allra senaste tekniken som 
finns i Europa. Eller var med och 
utveckla den för den delen. Alla 
nyckelfunktioner så som; expansion, 
fabrik, försäljning och utveckling 
rapporterar direkt till Tobias. Som 
beskriver en del av sitt uppdrag 
som att se att allt lirar och hålla ihop 
teamet.

Byggelement har även satsat på så 
kallad grön el i alla sina verksamheter. 
Därtill arbetar man aktivt men inköp 
av stål, för att minska klimatavtrycket 
ytterligare. Där bolaget både ser till 
inköpspris och till koldioxidutsläpp. 
Transporter har man en lång tradition 
att arbeta klimatsmart med. Långväga 
transporter kan skickas med tåg från 

fabrikerna och man har egna lastbilar 
för vägtransporter.

– Vi har egna lastbilar med 
simaliftar som kan lasta av våra 
lastbaräre på egen hand för att låta 
arbetsplatsen lossa elementen i 
den takt man önskar. Vilket både är 
klimatsmart och konkurrenskraftigt 
när containerhantering ökar alltmer. 
Vi skär bort lossningstid och fungerar 
mer on-demand. Sparar på både miljö 
och kostnader.

Vi kommer in på byggbranschens 
nuläge. Hur utmanande det är och 
det där bostadsbyggandet som bara 
sjunker även om några studier visar 
att vi behöver bygga både i takt och 
ikapp i olika delar av landet. Där 
menar Tobias att branschen behöver 
diskutera med regeringen hur vi ska 
kunna fortsätta att bygga.

276
Under byggskedet 
har en platsgjuten 
betongstomme med 
kvarsittande form 
ett utsläpp på 331kg 
CO2-ekv/kvm jämfört 
med ett prefabricerat 
element som har 
endast 276kg CO2-ekv/
kvm.
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– Minskning av bostadsbyggandet 
drabbar flera olika branscher och 
blir en makroekonomisk fråga. Det 
påverkar arbetslösheten på bred front 
och fortsätter det över tid försvinner 
även kompetens som behövs när det 
väl vänder. Det politiska uppdraget 
måste bistå i att skära i skarpa kurvor 
och hålla en jämn nivå.

Det finns en hel del att ta sig igenom 
och vårt frågebatteri bara växer. Vilket 
är synonymt med Byggelement som 
bolag. Det är inget som uttrycks, men 
det skulle inte vara förvånande om de 
svenska byggelementen snart går på 
export till framtida byggnader eller 
infrastrukturlösningar. Avslutningsvis 
vill vi ändå fråga om hur det kommer 
se ut lokalt framåt. Samt Tobias 
egen ambition utifrån en längre 
tidshorisont.

– Vi har flera nyckelfunktioner 
här och är idag en stor arbetsgivare 
med ett hundratal tjänster med både 
kontor och fabrik. Vår målsättning är 
att fortsätta vara en stor och attraktiv 
arbetsgivare i Katrineholm.

– I Katrineholm finns högautoma tion 
där vi var först ut på marknaden för 
20 år sedan. Vi har investerat mycket 
i vår fabrik för att kunna utvecklat 
ECO-Prefab i en snabb takt. Ekonomi, 
human resources och kvalitet fortsätta 
vara navet i vårt system.

– Utöver att lyckades med våra 
mål är drömmen framåt att fortsätta 
arbeta med människor. Vilket jag 
älskar. En framtida tjänst kommer 
även den handla om någon form av 
ledarskap.

JAKOB JANSSON

ECO-Prefab
ECO-Prefab är produkter 
där Byggelement ersatt 
olika andelar av cementen 
i betongblandningen 
med Merit. Vilket är en 
restprodukt som levereras 
från ett stålverk inom 
koncernen och sedan 
omvandlas till bindemedlet 
Merit. Byggelements 
användning av Merit 
gör tillsammans med 
optimerade recept att 
koldioxidutsläppen sänks 
väsentligt.
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Hej lantbrukare!

Just nu finns det möjlighet att 
söka ett regionalt investeringsstöd 
för investeringar i materiella och 
immateriella tillgångar om ert företag 
är registrerat i Katrineholm, Flen eller 
Vingåker.

Investeringen behöver vara på minst 
25 miljoner kronor och riktar sig till 
små- och medelstora företag (Högst 
249 anställda och en årsomsättning 
om högst 50 miljoner euro.)
Hur mycket stöd som kan beviljas 
beror på företagets storlek och vilket 
stödområdet företaget är lokaliserat 
i, men kan maximalt uppgå till 40 

procent av investeringen. Ansökan 
måste vara inskickad innan investe-
ringen är påbörjad. 

Är ni intresserade av att veta mer?

Kontakta carina.lloyd@katrineholm.se 
så bokar vi in ett informationsmöte 
med Tillväxtverket efter sommaren.
Mer information finns på 
Tillväxtverkets hemsida

Investeringsbidrag att söka

Behöver du lite extra foder till dina 
djur?  Det är väldigt torrt i skog och 
mark och vi vill därför hjälpa till där 
vi kan. Flera platser med högväxande 
gräs kommer nu att bli ytor för foder 
– allt från 1 hektar till mindre ytor och 

vi vill komma i kontakt med dig som 
behöver foder!

Hur går det då till? Du som är 
lantbrukare mejlar stefan.ivarsson@
katrineholm.se senast den 30 juni 
och berättar att du önskar foder 

till dina djur. Ni pratar ihop er om 
plats och mängd och så får du sen 
tillgång till att slå ytan och samla ihop 
skörden.  Den här insatsen gör vi för 
att värna om våra djur, lantbrukare, 
miljö och samhället. 

https://tillvaxtverket.se/tillvaxtverket/sokfinansiering/utlysningar/utlysningar/regionaltinvesteringsstod.3519.html
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Östra skolan, en 116 år gammal skola, kommer att bli navet i en 
spännande ny stadsdel i Katrineholm. Efter att ha stått tom sedan 
vårterminens slut 2022 får skolan nu nytt liv och en spännande framtid.

– Östra skolan är tänkt att bli bostadsrätter och bli själva hjärtat i den 
nya stadsdelen. För att förverkliga detta uppdrag har kommunstyrelsen 
i Katrineholm gett Samhällsbyggnadsförvaltningen i uppdrag att 
utarbeta en ny detaljplan för området som inkluderar även Lasstorps 
förskola. Syftet med den nya detaljplanen är att omvandla Östra skolan 
till bostäder och skapa en levande och attraktiv stadsdel, säger Johan 
Söderberg (S), kommunstyrelsens ordförande i Katrineholm.

Östra skolan, som byggdes år 1907, har en värdefull kulturhistorisk 
bakgrund. Skolan och de omkringliggande villorna är av kulturhistoriskt 
intresse, vilket gör att planeringen av den nya stadsdelen tar hänsyn 
till områdets karaktär. Magnus Runesson betonar vikten av att skapa 
en sammanhängande helhet genom att låta husen kommunicera med 
varandra.

– Området kommer även att kompletteras med ny bebyggelse, 
vilket kan inkludera både punkthus, gatuhus och radhus. Inget är ännu 
definitivt bestämt, men kommande utredningar kommer att vara till 
hjälp för att utforma området på bästa sätt, säger Magnus Runesson, 
samhällsbyggnadschef.

– Den här stadsdelen kommer stärka Katrineholms stadskärna. 
Härifrån går man till tågstationen på tio minuter. På en dryg timme 
är man i Stockholm, Sveriges största arbetsmarknad, understryker 
Magnus Runesson. 

Detaljplanen för den nya stadsdelen kommer att vara klar inom cirka 
två år. Därefter kommer byggandet att påbörjas för att förverkliga 
visionen om en levande och dynamisk stadsdel där Östra skolan är 
hjärtat.

Ny stadsdel tar form med
Östra skolan som hjärta

Christer Sundqvist (M) kommunstyrelsens vice ordförande, Johan 
Söderberg (S) kommunstyrelsens ordförande och Magnus Runesson 
samhällsbyggnadschef framför den pampiga fasaden av Östra skolan. Byggplaner

Etableringsområde

Östra skolan 1907
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Stort Grattis till
Charles och Emelie!
Årets företagare och Årets unga företagare
i Sörmland 2023 kommer från Katrineholm

Charles Asker och Emelie Olsson 
har utsetts till Årets Företagare 
respektive Årets Unga Företagare i 
Sörmland 2023!
Charles är en serieentreprenör som 
sysselsatt sig med företagande hela 

sitt yrkesliv - de senaste 13 åren 
har han drivit Beckershof herrgård 
utanför Katrineholm.
Emelie driver logistikföretaget 
Hillmers Logistik i Katrineholm som 
erbjuder kunderna en helhetslösning 

för bland annat lager, transport, 
orderhantering och distribution.
Vi önskar lycka till i riksfinalen den 21 
oktober.

Andres Delgado Lopez, avdelningschef länsstyrelsen, Emelie Olsson, Årets Unga Företagare, Charles Asker, Årets Företagare och 
Thomas Byström, regionchef Företagarna.
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ICA Maxi i Katrineholm
bästa Maxibutiken i Sverige 
på samhällsengagemang
I Icas senaste kundundersökning fick  
kunderna bland annat ge betyg  
på Ica Maxi-butikernas samhälls-
engagemang. Den butik som fick  
allra högst betyg ligger i Katrineholm.

– Vi har legat högt sedan de började 
mäta samhällsengagemang och nu 
fick vi knipa förstaplatsen. Vi brinner 
för det här och vill verkligen göra 
skillnad, säger Anna Remröd, som 
bland annat ansvarar för butiks-
bolagets verksamhetsutveckling, till 
Katrineholmskuriren.

Ica Maxi Katrineholm sponsrar 25 
lokala föreningar, och engagerar 
sig också i bland annat välgörenhet. 
Man har också en relativt nystartad 
fond, som stöttar lokala projekt.

(Dagligvarunytt.se) Emil och Anna Remröd, ICA Maxi Katrineholm.

Turismindustrin i Sörmland:

Ta chansen
att synas
på Visit
Sörmland!
Hjälp oss att lyfta Sörmlands alla 
fantastiska besöksmål! Du kan 
synas på vår hemsida, exempelvis 
här https://visitsormland.se/se-
gora/. Känner du någon som borde 
ta chansen att synas eller vill du 
visa upp din verksamhet via Visit 
Sörmland, släng iväg ett mail till 
welcome@visitsormland.com
Du kan också synas i våra sociala  
medier, tagga oss @visitsormland 
och använd #visitsörmland för att vi 
ska hitta era erbjudanden! 
Läs mer här

https://visitsormland.se/se-gora/
https://visitsormland.se/se-gora/
https://visitsormland.se/andra-eller-lagga-till-foretagsinformation/?utm_campaign=cmp_3043655&utm_source=getanewsletter&utm_medium=email
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Framtidsrusta 
ditt företag med 
hjälp av Almi
Hållbar utveckling skapar
långsiktigt lönsamma företag
Det är stort fokus på hållbar utveckling. Allt från att produkter 
till att hela företag är eller ska bli hållbara. Dessutom ställer 
allt fler personer och företag – och planeten – högre krav 
på alla företag. Det gäller oavsett om du levererar till andra 
företag eller till privatpersoner, och oavsett om du erbjuder 
produkter eller tjänster.

Att visa på ditt hållbarhetsarbete kan ge dig en 
konkurrensfördel och vara anledningen till att det är just 
ditt företag kunderna väljer att köpa från. Vi är övertygade 
om att ett konkret hållbarhetsarbete driver ökad lönsamhet 
och vi hjälper gärna dig att ta nästa steg i ditt företags 
hållbarhetsarbete. Läs mer här: Hållbar utveckling för ditt 
företag.

Tips från Almi
Tre hållbara tips för dig inom tillverkning.
Jobbar du inom handel? Här är tre tips för dig.

Vid ett informationsmöte 
vi hade tidigare i vår var 
intresset stort efteråt för 
att få vidare kartläggning 
och rådgivning av Almi och 
Energikontoret. Vill du komma 
i kontakt med någon av dem 
dem så maila: eva.solberg@
almi.se eller jesper.sundling@
energikontoret.se

Näringslivsenheten kommer 
under hösten att tillsammans 
med Energikontoret besöka 
företag för att prata om stöd 
du som företagare kan få.  
Vill du att vi kommer till dig så 
maila:  
carina.lloyd@katrineholm.se 

Intresse för hållbart företagande

https://www.almi.se/vara-tjanster/tjanster/affarsutveckling/hallbar-utveckling/
https://www.almi.se/vara-tjanster/tjanster/affarsutveckling/hallbar-utveckling/
https://www.almi.se/vara-tjanster/vill-du-vaxa/hallbar-utveckling/tre-hallbara-tips-for-dig-inom-tillverkning/
https://www.almi.se/vara-tjanster/vill-du-vaxa/hallbar-utveckling/jobbar-du-inom-handel-har-ar-tre-tips-for-dig/
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Om du har en idé för att utveckla din bygd tillsammans med andra och som ger 
nytta till området där du bor eller verkar, så kan det vara möjligt att vi kan vara 
med och stötta din idé. Idéen ska rymmas inom Leader Södermanlands mål och 
nu startar vi ett nytt program där du kan söka inom tre olika insatsområden:
• Hållbart näringsliv
• Innovativa lösningar
• Bo och leva

Projektet ska vara till bred nytta och innebära förbättringar eller utveckling för 
fler än en enskild sökande. Det betyder att fler än ditt eget företag, förening eller 
person ska omfattas av aktiviteter och resultat. Ni ska vara två eller fler aktörer 
som genomför projektet och det ska vara nytänkande och inte vara något som 
räknas som ordinarie verksamhet. 

Det finns alltså en hel värld av
möjligheter att söka projektmedel
för. Hör av dig till oss så får du
veta mer.

Har du idéer för
landsbygdsutveckling
så kanske vi har pengarna

Leader Södermanland
Leader Södermanland arbetar 
med landsbygdsutveckling 
genom leadermetoden 
och beviljar projektstöd 
till föreningar, företag och 
offentliga organisationer. Läs 
mer om leadermetoden på vår 
hemsida 
www.leadersodermanland.se 

Leader Södermanland 
är en förening som på 
Jordbruksverkets uppdrag 
arbetar med samordnade 
aktiviteter för ekonomisk 
utveckling på landsbygderna. 
Det betyder att vi kan ge 
bidrag till projekt som bygger 
på lokala samarbeten och 
utveckling utifrån lokala 
behov och initiativ. Projektet 
måste ha ett inkluderande 
förhållningssätt som ger 
alla lika stora möjligheter 
att påverka projektets 
utformning, delta i 
genomförandet och ta del av 
projektets resultat oavsett 
etnicitet, kön, livsåskådning 
eller ålder.

Verksamheten finansieras 
av medel från Europeiska 
jordbruksfonden för 
landsbygdsutveckling, 
svenska staten och ingående 
kommuner som du måste 
bo eller verka i för att få 
projektmedel från oss:

Eskilstuna (landsbygd), Flen, 
Gnesta, Katrineholm, Nykvarn, 
Strängnäs, Vingåker

Välkommen att kontakta oss
info@leadersodermanland.se

Europeiska jordbruksfonden för
landsbygdsutveckling: Europa

investerar i landsbygdsområden

Medfinansieras av
Europeiska unionen

http://leadersodermanland.se
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I slutet av augusti startar:

Industriell projektledning
5 hp, studietakt 20%, 
2023-08-28 – 2023-12-10

Du lär dig principer, metoder, verktyg 
och projektstrategier för effektivt 
genomförande av projekt som ger 
dig högkvalitativ kompetens inom 
industriell projektledning. Du lär dig 
de olika faserna i ett projekt och även 
organisatoriska aspekter.

Modellering i virtuell produktion
2,5 hp, rekommenderad studietakt 
20%, 2023-08-28 – 2024-01-14

Du får kunskap om hur du kan 
utforma och implementera 
simuleringsmodeller som hjälper till 
att förbättra produktionssystemet. 
Du lär dig att planera och 
genomföra förbättringsstudier, samt 
tillämpa modelleringsprocessen i 
tillverkningsindustrin.

Dataanalys i virtuell produktion
2,5 hp, rekommenderad studietakt 
20%, 2023-08-28 – 2024-01-14

Du lär dig använda avancerade 
tekniker för att samla in, analysera 
och presentera data för att förbättra 
produktionen. Genom att lära dig att 
modellera, göra scenarioanalyser och 
utvärdera med hjälp av industriell 
mjukvara, identifiera flaskhalsar 
och använda AI-metoder och 
applikationer, har du alla verktyg som 
krävs för att lyckas med en komplett 
produktionsanalys.

Digitala tvillingar
i virtuell produktion 
2 hp, rekommenderad studietakt 
20%. 2023-08-28 – 2024-01-14

Du lär dig om industriella digitala 
tvillingar och deras tillämpning. En 
digital tvilling används för att skapa 
en virtuell modell av ett verkligt 
produktionssystem. Den kan bland 
annat användas för att simulera hur 
produkten kommer att tillverkas, hur 
materialet flödar och hur maskiner 
rör sig.
 

Introduktion till Internet of 
Things för tillverkningsindustrin 
2 hp, studietakt 12%, 2023-08-28 – 
2023-11-05

Du lär dig om olika komponenter 
som ingår i ett Industriellt 
Internet of Things (IIoT) system 
som sensorteknologier, smarta 
etiketter, datakommunikation 
och cybersäkerhet. Kursen ger dig 
kunskaper som krävs för att du ska 
kunna realisera dina IoT-kunskaper 
inom produktion, logistik och 
produktutveckling.

I början av november 
startar:
 
Industriell underhållsutveckling
2,5 hp, studietakt 17% 
2023-11-06 – 2024-01-14

Du lär dig vilka metoder och tekniker 
som finns för att utveckla ett effektivt 
underhåll. Du lär dig bland annat att 
analysera underhållsdata med hjälp 
av olika typer av analyser, till exempel 
Life Cycle Cost Analysis (LCC) och 
Root Cause Failure Analysis.
 

Internet of Things plattformar
för tillverkningsindustrin
3 hp, studietakt 20%, 
2023-11-06 – 2024-01-14

Du lär dig förstå möjligheterna med 
användning av IoT-plattformar och 
hur man designar och implementerar 
enkla system samt hur man skapar 
värde genom att använda IoT-
lösningar i industriella system. Du får 
praktiska och teoretiska kunskaper 
i IIoT (Industriell Internet of Things), 
plattformar och molntjänster samt 
fördjupning i produktion, logistik och 
produktutveckling.

www.mdu.se/smartproduktion

Fortbildning i Smart
produktion hösten 2023
Utbildning från Mälardalens universitet som går att kombinera med ett heltidsarbete då de 
genomförs med låg studietakt. Kurserna är på mellan 2 till 5 hp . Alla kurser är gratis och 
online utan fysiska träffar. 

https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU437
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU470
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU320
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU478
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU478
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU322
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU322
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU471
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU474
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU474
https://www.mdu.se/smartproduktion
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Har ni svårt att hitta medarbetare med el- eller byggkompetens? Komvux 
Viadidakt har yrkesutbildningar på gymnasienivå, inom områden där det är brist 
på arbetskraft. 

Yrkesutbildningarna passar vuxna som saknar gymnasieexamen eller vill byta 
yrke. De innehåller både teori och praktik och vid lärlingsutbildningar gör eleven 
den största delen av utbildningen på en arbetsplats. Yrkesläraren har då nära 
kontakt med handledaren på arbetsplatsen.  

Vill ditt företag samarbeta med Viadidakt? Våra utbildningsanordnare arbetar 
nära det lokala näringslivet för att hitta lämpliga praktikplatser. Komvux kan också 
starta fler utbildningar framöver, utifrån de behov som finns lokalt. Kontakta 
Anna-Lena Karlsson, rektor på Komvux, på telefon 0150-574 92 eller e-post anna-
lena.karlsson@viadidakt.se.

I höst startar Komvux följande yrkesutbildningar. Tipsa gärna personer som söker 
jobb hos er, men som saknar rätt kompetens.   

• Larm- och säkerhetstekniker  • Installationselektriker • Betongarbetare 
• Golvläggare • Murare • Plattsättare • Träarbetare • Undersköterska 
• Storkök/restaurang

Anna är en av dem som läst in bygg- och anläggningsprogrammet som vuxen. Foto: Stina Järperud

Viadidakt utbildar fler
byggare och elektriker
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Katrineholms kommun, 
enhet Näringsliv har en 
egen sida på LinkedIn 
där vi lägger ut intressant 
näringslivsinformation.  
Vi vill ha er hjälp att bygga upp 
ett stort nätverk och hoppas 
du vill följa och dela våra 
inlägg. Sidan hittar du här.
Vill du ha besök av oss så 
kontakta Carina för bokning. 

På gång...
6 juli
Lustparken

12 juli
Liv & Lust i Stadsparken

5–12 augusti
Katrineholms veckan

24 augusti
Näringslivsnytt 6 utkommer

24–26 augusti
Pride

18 september
Besöksnäringsdag   

22 september
Nyföretagardag

28 september
Näringslivsnytt 7 utkommer

25 oktober
Nätverks After work 

26 oktober
Näringslivsnytt 8 utkommer

23 november
Näringslivsnytt 9 utkommer

1 december
Nätverksfrukost Katrineholm

21 december
Näringslivsnytt 10 utkommer

Bli mentor åt ett UF-företag
I höst startar hundratals nya UF-företag runt om i Södermanland som alla 
kommer att vara på jakt efter en rådgivare. Gå med i vår rådgivarmatchning redan 
idag och ta möjligheten att vara rådgivare och mentor åt nästkommande läsårs 
UF-företag. Läs mer och registrera dig via länken nedan!
https://lnkd.in/drWdzef

https://www.linkedin.com/showcase/n%C3%A4ringsliv-katrineholm/?viewAsMember=true
https://ungforetagsamhet.se/bli-radgivare
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Glad sommar
önskar Carina Lloyd och Magnus Runesson
Samhällsbyggnadsförvaltningen Näringsliv

NÄSTA NUMMER AV NÄRINGSLIVSNYTT UTKOMMER DEN 24 AUGUSTI
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FOTO: THERÉSE LARSSON

Upptäck Katrineholm


